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Vragen van het lid Arib (PvdA) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over de wijze waarop ziekenhuizen euthanasieverzoeken behandelen 
(ingezonden 2 juli 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Voor het eerst meer dan 100 euthanasieaanvragen in 
ASz»?1 

Vraag 2
In hoeverre is de verhouding tussen 109 aanvragen voor euthanasie en 15 
daadwerkelijke gevallen van euthanasie in het Albert Schweitzer ziekenhuis 
afwijkend van de verhouding tussen het aantal aanvragen en daadwerkelijk 
uitgevoerde gevallen van euthanasie in Nederland? 

Vraag 3
Deelt u de mening van de euthanasieconsulenten van genoemd ziekenhuis 
dat achter de meeste aanvragen voor euthanasie niet per se de wil van de 
patiënt tot het beëindigen van het leven zit? Zo ja, waarom? Blijkt dat ook uit 
wetenschappelijk onderzoek? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Is het in het bericht gestelde waar dat geen ander ziekenhuis «(het praten 
over) euthanasie zo structureel (heeft) opgenomen in zijn dienstverlening» als 
het Albert Schweitzer ziekenhuis? Zo ja, waarom is dat zo? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 5
Acht u het wenselijk dat ziekenhuizen structurele dienstverlening ten aanzien 
van euthanasie ontwikkelen? Zo ja, hoe gaat u dit bewerkstelligen? Zo nee, 
waarom niet?

1 http://www.medicalfacts.nl/2014/06/30/voor-het-eerst-meer-dan-100-euthanasieaanvragen-
in-asz/
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